
Neuvěřitelné! EU se dohodla s AstraZeneca:
Vojtěch a Chlíbek nakoupí vakcíny a hodí je
do kanálu. To nemá chybu
- CZ24 News | 13. září 2021

ČESKO: 3.září.2021 – Neuvěřitelné! Děsivé! AstraZeneca slíbila, že ke 100 milionům dávek, které
doručí během druhého čtvrtletí letošního roku, poskytne do konce roku 2021 dalších 135 milionů
dávek. Zbývajících 65 milionů dávek doručí do konce března 2022 a dostane se tak na 300 milionů
dávek, na kterých se s Evropskou unií dohodla!

A prakticky za týden!12.září 2021

Držte se pevně, nebo si raději sedněte!

 

Vyočkováno: 774. Spáleno: 20 650. Takové je zatím zářijové konto koronavirových vakcín firmy
AstraZeneca. Pro skoro nulový zájem musí stát očkovací látky hromadně likvidovat. Darovat už
prý nejdou. V říjnu skončí expirace dalším desítkám tisíc dávek. Většinu stát zřejmě opět spálí.

 

V Česku se v nemocničních spalovnách za září zlikvidovalo asi sedmadvacetkrát víc vakcíny firmy
AstraZeneca, než kolik jich zdravotníci vyočkovali. V září si pro AstraZenecu přišlo pouhých 36
nových zájemců. Nabízí se otázka, proč Česko nevyužité vakcíny nedaruje. Jenže to není podle
Köppla legislativně možné. „Zákon nám neumožňuje tyto vakcíny darovat, protože v momentě,
kdy jsou vyjmuty z kontrolovaného distribučního řetězce, tak se počítá s tím, že budou použité. Nelze
je dávat dál,“ vysvětlil Köppl.

 Takže 3. 9. 2021 se dohodlo, že AstraZeneca dodá další miliony vakcín, abychom je 12.9
2021 házeli do kanálu.

Vážně už nesedí Vojtěch s Chlíbkem a dalšími v kriminále? Policie nekoná? A co vůdci v EU
za tyto smlouvy?

Není čas vystoupit z této zločinecké organizace? 

 

Prosíme: ověřte a posílejte s odkazem dál! Přece nelze tyto zločiny přecházet beztrestně a tyto
smlouvy tolerovat!

Vláda si může dovolit vše a beztrestně nás urážet, i když i 30 soudních pří už prohrála?
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